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Bu sezon yeni bir oluşuma girerek lige şampiyonluk parolasıyla başlamak isteyen
Hes İlaç Afyonspor, transfer çalışmaları devam ediyor. Hes İlaç Afyonspor Kulüp
Başkanı Erkan Çelik, şampiyonluk kadrosu kurduklarını dile getirdi. >>8’DE

Çelik “Şampiyonluk kadrosunu kurduk”

Jandarmadan ‘Huzurlu Sokaklar’ denetimi
Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı ekipleri tarafından kent genelinde denetim
yapıldı.Sokaklarda yapılan denetimde ayrıca uyuşturucu madde ticareti ve kullanımının yaygın
olduğu değerlendirilen ve suç odağı haline gelen metruk binalar, yapımı devam
eden/tamamlanmayan inşaatlar, köprü altlarının bulunduğu bölgeler, elektronik oyun salonları,
internet kafeler, kahvehane, çay bahçesi, lokanta, restoran, pastane, park, bahçe, ana kavşak, mey-
dan gibi alanlarda kontrol edildi.>>7’DE

MHP kongrelerine
Dazkırı’da başladı
Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar teşkilatının 14. Olağan ilçe

kongreleri Dazkırı ve Kızılören ilçelerinde başladı.

İlçe kongrelerinde CHP lideri Kılıçdaroğlu’na yüklenen
Milliyetçi Hareket Partisi MYK Üyesi ve
Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak,

“Cumhurbaşkanlığı seçimleri sırasında Millet İttifakının
içinde dönen dolaplar seçim sonrası ortaya çıkmıştır.
Cumhurbaşkanı seçilmek için Ümit Özdağ’a iki bakanlık
bir MİT müsteşarlık verdiniz. HDP'ye ne verdin, PKK'ya ne
teklif ettin. Seni niye desteklediler” diye sordu. Milliyetçi
Hareket Partisi, ilçe kongrelerinin ilki Dazkırı ilçesinde
gerçekleşti. Dazkırı 14. Olağan Kongresine Milliyetçi
Hareket Partisi MYK Üyesi ve Afyonkarahisar Milletvekili
Mehmet Taytak, İl Başkanı Ahmet Kahveci, Başkan Vekili
Doğan Şimşek, Başkan Yardımcıları Ahmet Özköse, Recep
Yaman ve İl Sekreteri Beytullah Bostancı ile birlikte çok sayı-
da partili katıldı. Saygı duruşu ve istiklal marşının okun-
masıyla başlayan kongre divan heyetinin seçilmesiyle
devam etti. Kongrenin Divan Başkanlığını ise MHP MYK
Üyesi ve Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak yaptı.
Kongre de ilk olarak MHP Lideri Devlet Bahçeli’nin kon-

grelere gönderdiği mesajı okundu. Faaliyet ve mali raporu-
nun okunmasından sonra yapılan konuşmaların ardından
seçime geçildi. Yapılan seçimde mevcut İlçe Başkanı
Mustafa Kılınç, oyların tamamını alarak yeniden Dazkırı
MHP İlçe Başkanı seçildi. >>5’TE

Şuhut’ta yaz şenliği etkinliği düzenlendi
Şuhut Millet
Bahçesi'nde Yaz
Spor Okullarının
ve Gençlik
Merkezlerinin
tanıtımının yapıldığı
Yaz Şenliği etkinliği
düzenledi. >>7’DE

İYİ Parti Genel Başkan Yardımcısı
Afyonkarahisar basınıyla buluştu
İYİ Parti Teşkilatlardan sorumlu Genel Başkan Yardımcısı Buğra
Kavuncu, Afyonkarahisar’da bir otelde basın mensupları ile bir araya
geldi. “Büyük Taarruzun 101. yıl dönümünde yeniden şahlanış adı
altında bir etkinliğimiz olacak” diyen Kavuncu: "Bölge illerimizden de
yoğun olarak bu faaliyete katılım olacak” dedi. >>2’DE

Buğra Kavuncu

Mehmet
Taytak

Muhammed Mısırlıoğlu

Zabıta dilencilere
göz açtırmıyor

Afyonkarahisar Belediyesi Zabıta Müdürlüğüne
bağlı ekipler, vatandaşların dini, vicdani ve
insani duygularını istismar eden dilencilere
yönelik uygulamalarına devam ediyor.>>3’TE

‘O’ ayaklı kan bankası
1984 senesinde bir
arkadaşının
annesine kan bağışın-

da bulunan Emin
Şahin, o günden sonra
düzenli olarak kan
bağışçısı oldu. Kan
bağışı alanında 6 defa
dünya rekortmeni
olan Şahin’in hedefi
500’ncü ünite kan
bağışını gerçek-
leştirmek.>>3’TE

Kaçak kazı yapan 4 kişi jandarma
tarafından suçüstü yakalandı

Afyonkarahisar’da kaçak kazı yapan 4
kişi jandarma tarafından suçüstü
yapıldı.Olay, Emirdağ ilçesine bağlı
Gömü beldesi yakınlarında meydana
geldi. Edinilen bilgilere göre, bölgede
devriye gezen jandarma ekipleri 4 kişilik
bir grubun kazı yaptığı fark etti.>>3’TE

Belçika’da başlayan husumetleri Afyon’da
silahlı çatışmaya dönüştü Gurbetçi iki şahsın

Belçika’da başlayan
husumetleri
Afyonkarahisar’da
silahlı çatışmaya
dönüştü. Bir birlerine av
tüfekleriyle saldıran
şahıslar çıkarıldıkları
mahkeme tarafından
tutuklandı. >>3’TE

Saman yüklü
römork yangını
paniğe neden oldu

>>2’DE
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İLAN
İHSANİYE BELEDİYE BAŞKANLIĞINDAN BİLDİRİLMİŞTİR

1. Mülkiyeti Belediyemize ait olan Şahinler Mahallesi Cumhuriyet Meydanı 2827ABA pafta 43 Ada 25
Parsel Zemin kat Z3 nolu 93,97, m2, lik İş yeri vasıflı kat irtifaklı dükkânın 2886 sayılı Devlet İhale
Kanununun 45 inci maddesine göre Açık Teklif Usulü ile10( on ) yıllığına Kiralaması yapılacaktır.
2.

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de BASIN :1874988

ADA

43

PARSEL

25 Z3

BAĞIMSIZ BÖLÜM NO

56,17 m2

ZEMİN KAT ALANI

37,80 m2

ASMA KAT ALANI

93,97 m2

MUHAMMEN BEDELTOPLAM ALAN

3.000,00 TL +KDV

GEÇİCİ TEMİNAT

11.000,00 TL

3.24/08/2023 günü Belediye Hizmet Binasında Encümen huzurunda yapılacaktır.
Zemin kat Z3 nolu 93,97 m2 Dükkanın 24/08/2023 günü saat 15:00’da.
4.İhaleye girmek isteyen;
Kişilerden;
1.
a. Yerleşim Yeri Beyannamesi
b. Nüfus Cüzdanı Fotokopisi
c. Geçici Teminat Belgesi
d. İhaleye ilişkin şartname alındığına dair belge
Tüzel Kişiliklerden;
a.Mevzuatı gereği kayıtlı olduğu Ticaret ve/veya Sanayi Odası ya da Esnaf ve Sanatkârlar Odası
veya ilgili Meslek Odası Belgesi
b.İlgili mevzuatı gereği kayıtlı olduğu Ticaret ve /veya Sanayi Odasından, ilk ilan veya ihale tarihinin
içinde bulunduğu yılda alınmış, tüzel kişiliğin odaya kayıtlı olduğunu gösterir belge,
c. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren İmza Beyannamesi veya imza sirküleri,
d. Geçici Teminat Belgesi
e.İhaleye ilişkin şartname alındığına dair belge
5.Posta ile yapılacak müracaatlarda vaki gecikmeler dikkate alınmayacaktır.
6.İhale komisyonu ihaleyi yapıp yapmamakta serbesttir.
7.İhaleye girmek isteyenler Şartname ve eklerini belediyemizden öğrenebilirler. Fakat ihaleye gire-
bilmeleri için 250,00-TL karşılığında Şartnameyi Belediyeden satın alarak İhale Dosyasında bulun-
durmak zorundadırlar.

09/08/2023
Tunay TÜRKMEN
Belediye Başkanı

İYİ Parti Genel Başkan Yardımcısı
Kavuncu’ya İYİ Parti Afyonkarahisar İl Başkanı

Muhammet Mısırlıoğlu ve parti üyeleri de
eşlik etti. Kavuncu yaptığı açıklamada, "İl

teşkilatı ziyaretlerimiz devam ediyor. Sizlerden sonra
teşkilatımız ile sohbet edeceğiz. Pençe- kilit harekatın-
da şehit sayımız 5’e çıktı. Allah rahmet eylesin.
Ziyaretlerimize deprem bölgesi ile başladık. Çok
büyük bir felaket afet yaşadık o bölgede. Çok fazla
vatandaşımızı kaybettik. Bölgeye dikkat çekmek ve
oradaki yaraların hala kapanmadığına dikkat çekmek
istedik. Depremde hayatını kaybeden vatan-
daşlarımızı rahmetle anıyorum. Biz her hafta sahada
il teşkilatlarımızı ziyaret ediyoruz. Gittiğimiz her
bölgede parti ile alakalı olduğu gibi birçok yerel gün-
demi de değerlendiriyoruz. Orta Anadolu’ya git-
tiğimizde TMO’da çok ciddi sıkıntıların yaşandığını
gördük. Çiftçimiz rahatsız mağdur. Mazota yapılan
zamlar çiftçimizi çok mağdur etti.”

50+1 TÜM PARTİLERİ
İTTİFAKA ZORLUYOR

“Büyük Taarruzun 101. yıl dönümünde yeniden
şahlanış adı altında bir etkinliğimiz olacak” diyen
Kavuncu: "Bölge illerimiz de yoğun olarak bu
faaliyete katılacak. Onun organizasyonu da değer-
lendireceğiz. Görev süresince teşkilatımızın beklenti-
lerine anlayabilmek adına sürekli sahada olacağız.
Genel Başkanımızın her konuşması önemlidir.
Ülkemizde ucube Cumhurbaşkanlığı sistemi var.
Ülkeyi yönetmek için yüzde 50+1 oy almanız lazım.
Bu durum sadede bizi değil tüm partileri ittifaka
zorunlu bırakıyor. Bu 50+1 partileri zorluyor. Bugün
iyi bir şekilde irdelenmesi lazım” ifadelerini kullandı.

BEKLENTİMİZİN ALTINDA
BİR SEÇİM YAŞADIK

Genel seçimleri değerlendirerek kendileri dışımdaki
partilerin oy oranlarına bakmadıklarını kaydeden

Kavuncu: "Başka partinin aldığı sonuç bizi alakadar
etmiyor. Bu genel seçimlerde tüm partiler hemen
hemen hepsi oy kaybetti. Bizim ölçümüz iktidar olup
olmamak yönünde oluyor. Bizim açımızdan başarılı
bir durum değil. Beklentimizin altımda bir durum
oldu. Aldığımız oy bizim için kıymetli. Biz 2018’deki
oy oranınızı muhafaza ettik. Türk seçmeni iYİ par-
tinin siyasetini çok önemsiyor. Ancak 2018’de verdiği
oyun üstünü vermedi. Bizim bunu iyi analiz etmemiz
gerekiyor. Biz bu ziyaretlerle önümüzdeki süreçlerde
ne yapmamız gerektiğini yoğun olarak değerlendire-
ceğiz” şeklinde konuştu.

TEŞKİLATLARIMIZDA
BÜYÜK BİR MOTİVASYON VAR

Yerel seçimlere de değinen Kavuncu:
“Teşkilatlarınızda çok büyük bir motivasyon var.
Seçimlere tek başına girme çerçevesinde hiç bir tered-
düdümüz yok. Partimize en güzel oy getirecek kişileri
bulma konusunda muazzam bir çalışma var. İşbirliği
konusunda ise genel merkezimizin vereceği bir
karardır.” Kavuncu, basın mensuplarının sorularını
yanıtlamasının ardından toplantı baskına kapalı
olarak devam etti. >>MEVLÜT TINAS

Korkmaz Salar ve Şuhut’u ziyaret etti

İl Sağlık Müdürü Uzm. Dr. Serhat Korkmaz
saha ziyaretlerine Salar ve Şuhut’a gerçek-
leştirdiği ziyaretlerle devam etti. Sağlık
Müdürlüğü Destek Hizmetleri Başkanı Ahmet
Uyan'ın eşlik ettiği ziyaretlerde Salar Aile
Sağlığı Merkezi ve Şuhut Devlet Hastanesine

gidildi. Her iki kurumun çalışmaları değer-
lendirilip personelden bilgi alındı. Hizmet
sunumu sırasında yaşanan sıkıntılar ve kurum-
ların ihtiyaçları da gözden geçirilip konu ile
ilgili personel ile istişare edildi.
>>TUĞRUL ŞAHİN

Saman yüklü römork yangını
karayolunda paniğe neden oldu
Afyonkarahisar’da
karayolunda ilerleyen
saman yüklü traktör
römorku bir anda
alev aldı. Ölen ya da
yaralananın olmadığı
olayda karayolunda
büyük panik yaşandı.

Olay, merkeze bağlı Salar beldesinde meydana geldi. Edinilen bilgilere göre,
ismi öğrenilmeyen bir belde sakini aldığı samanları traktörü ile besihanesine
götürdüğü sırada aracın arkasına bağladığı römorklardan birinden duman-
lar çıktığını fark etti. Şahıs traktörü durdurup ardından yanmaya başlayan
römorku araçtan ayırdı. Daha sonra çevredekilerin haber vermesi ile bölgeye
çok sayıda itfaiye ekibi sevk edildi. Olay yerine gelen ekipler hızlı bir şekilde
yangına müdahale ederken bu sırada dumanlar yerini alevlere bıraktı.
Metrelerce uzaktan görünen alevler ekiplerin su ve iş makineleri ile yaptık-
ları yarım saatlik müdahalenin ardından kontrol altına alındı. Yangın
esnasında karayolunda trafik kısa süreliğine tek yönlü olarak dururken,
olayda büyük panik yaşandı. Yangının çıkış nedeninin belirlenmesi için
inceleme başlatıldı. >>KADER KAYA

Buğra Kavuncu

Muhammed Mısırlıoğlu

Afyonkarahisar basınıyla buluştu
İYİ Parti Teşkilatlardan sorumlu Genel Başkan

Yardımcısı Buğra Kavuncu, Afyonkarahisar’da bir
otelde basın mensupları ile bir araya geldi.
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Zabıta dilencilere göz açtırmıyor
Afyonkarahisar’ın birçok noktasında

yapılan denetimlerde dilenciler
hakkında işlem yapılırken,

topladıkları paralara da el konuldu.
Vatandaşlardan para isteyen istismarcılara,
Afyonkarahisar Belediyesi Zabıta
Müdürlüğü ekipleri göz açtırılmıyor. Bu
kapsamda Ambaryolu, Uzun Çarşı, Özdilek
Kavşağı, ANS Kavşağı, Bankalar Caddesi
civarlarında vatandaşların dini, vicdani ve
insani duygularını istismar etme yoluyla
para kazanmaya çalışan dilencilere yönelik
denetimlerde dilencilerin haklarında işlem
yapıldı. Denetimlerde 9 dilencinin
üzerinden çıkan 1800 TL’ye el konulurken,
5326 sayılı Kabahatler Kanunu 33. Madde
hükmüne istinaden her birine idari yap-
tırım karar tutanağı düzenlendi. Bazı dilen-
cilerin il dışından gelerek yevmiye usulü
çalıştığını belirten Zabıta Müdürü Taner

Çelik, vatandaşların dilencilere itibar
etmemesi ve para vermemesi gerektiğini
vurgulayarak dilencilere yönelik denetim-
lerin düzenli olarak devam edeceğini
duyurdu. Taner Çelik; “İşlek sokak ve cad-
delerden toplanan dilencilerin üst araması
yapılarak, üzerlerinde çıkan paralara el
konup, Kabahatler Kanununa göre işlem
yapıldı. Burada vatandaşlarımıza da önem-
li görevler düşüyor, bu şahıslara para ver-
ilmemesini istiyoruz, verildiği sürece dilen-
ciliğe, duygu istismarına devam ediyorlar.
Vatandaşlarımızdan bu tür haksız kazanç
elde etmek isteyen kişilere itibar
etmemelerini, Belediyemiz Zabıta
Müdürlüğü’ne şikâyette bulunmalarını rica
ediyoruz” dedi. Belediye Başkanı Mehmet
Zeybek’in talimatlarıyla vatandaşlarımızın
huzuru için çalışmalara devam edileceğini
belirten Zabıta Müdürü Taner Çelik, uygu-

lamaların aralıksız devam edeceğini
belirterek, Afyonkarahisarlıların bu tarz
duygu istismarcılarına fırsat vermemeleri
gerektiğini sözlerine ekledi. >>İZZET IŞIK

Afyonkarahisar Belediyesi Zabıta Müdürlüğüne bağlı ekipler, vatandaşların dini, vicdani
ve insani duygularını istismar eden dilencilere yönelik uygulamalarına devam ediyor.

Belçika’da başlayan
husumetleri Afyon’da
silahlı çatışmaya dönüştü
Gurbetçi iki şahsın Belçika’da başlayan
husumetleri Afyonkarahisar’da silahlı
çatışmaya dönüştü. Bir birlerine av
tüfekleriyle saldıran şahıslar çıkarıldıkları
mahkeme tarafından tutuklandı.
Olay, Emirdağ ilçesinde mey-
dana geldi. Edinilen bilgiye
göre, Belçika'da yaşayan Türk
vatandaşları N.K (31) ve A.B
(39) arasında Belçika'da bir
meseleden dolayı husumet oluş-
tu. Geçtiğimiz günlerde farklı
tarihlerde her iki taraf da senelik
izinlerini geçirmek üzere
Emirdağ'a geldi. Burada
karşılaşan taraflar husumetlerini
sürdürerek 2 kez ayrı tarihlerde
kavga etti. Taraflar ikinci kez
kavga ettiklerinde ise birlerini
evlerini basıp at tüfekleri ile ateş
açtı. Açılan ateşte her iki şahsın-

da ev ve araçları zarar gördü.
Olayın ardından harekete geçen
Emirdağ İlçe Emniyet
Müdürlüğüne bağlı ekipler
şüphelileri kısa sürede yakala-
yarak gözaltına aldı. Evlerde
yapılan aramalarda ise olayda
kullandığı değerlendirilen av
tüfekleri ile birlikte kuru sıkıdan
bozma tabancalar ve mermiler
ele geçirildi. Emniyetteki işlem-
lerinin ardından adliyeye sevk
edilen N.K. ve A.B., çıkarıldık-
ları mahkeme tarafından tutuk-
lanarak cezaevine gönderildi.
>>İHA

‘O’ ayaklı kan bankası
1984 senesinde bir arkadaşının
annesine kan bağışında bulunan

Emin Şahin, o günden sonra düzenli
olarak kan bağışçısı oldu. Kan bağışı
alanında 6 defa dünya rekortmeni
olan Şahin’in hedefi 500’ncü ünite
kan bağışını gerçekleştirmek.

İsmini gerçekleştirdiği kan bağışları ile duyuran Şahin, kam
bağışı alanında rekortmenliği kimseye kaptırmamak için
gönüllü bağışlarına devam ediyor. Şahin, 470’nci kan bağışını
Afyonkarahisar’da Türk Kızılayı tarafından kurulan kan bağış
çadırında gerçekleştirdi. Kan bağışının insanı zinde tuttuğuna
dikkat çeken Şahin, yaptığı açıklamada bağışlara devam ede-
ceğini ifade etti. Şahin, “60 yaşındayım, Türk Kızılayı’na
303’ncü kan bağışımı yapacağım. Hayatım boyunca
bağışladığım kan miktarı 470 ünitedir. 6 defa dünya rekort-
menliğim var ve yılda 28 ünite kan bağışladım. Kan bağışı
1984 yılında bir arkadaşımın annesine yaptığım bağış ile
başladı. Ben bütün vatandaşlarımızı kan bağışına davet ediyo-
rum. Kanı yapan herhangi bir alet, araç, gereç ya da laboratu-
var yoktur. Kanın tek üretim kaynağı insan vücududur. Kanın
sürekli acil olduğu unutulmamalı” dedi.

“HEDEFİM 500’NCÜ KAN BAĞIŞINI YAPMAK”
Hedefinin 500 ünite kan bağışı yapmak olduğunu dile getiren
Şahin açıklamalarını şöyle sürdürdü: “Bir takım işlerim için
Afyonkarahisar’a geldim ve burada Kızılay kan bağış çadırını
gördüm. Görünce yine kan bağışında bulunmaya karar
verdim. Tüm Afyonkarahisarlıları da kan bağışına davet ediy-
orum. Hedefim 500’ncü kan bağışını yapmak. Çünkü 500’ü
bulunca yaşımdan dolayı bırakmak zorunda kalacağım.
Çünkü yaşım o zamanda 65 olacak. Amacım tamamen kan
bağışını sevdirmek.” Şahin açıklamasının ardından kan bağış
çadırına giderek 470’nci kan bağışını yaptı. >>İHA

2 otomobilin çarpıştığı trafik
kazasında 3 kişi yaralandı

Afyonkarahisar’da
iki otomobilin
çarpıştığı trafik
kazasında 3 kişi
yaralandı.
Kaza, Bolvadin ilçesi Yenice mahallesinde mey-
dana geldi. Edinilen bilgilere göre, K.K.,
idaresindeki 48 AGY 358 plakalı otomobil ile
M.N.G., yönetimindeki 03 KH 393 plakalı oto-
mobille çarpıştı. Çarpışmanın etkisi ile savrulan
araçlardan biri kaldırıma çıkarak durabildi.

Kazada, N.S., M.S. ve D.S., yaralandı. Yaralılar
çevredekilerin haber vermesi ile olay yerine
gelen 112 Acil servis ambulansları ile hastaneye
kaldırıldı. Yaralıların durumlarının iyi olduğu
bildirilirken, kaza sonrası jandarma tarafından
inceleme başlatıldı. >>İHA

Kaçak kazı yapan 4 kişi jandarma
tarafından suçüstü yapıldı

Afyonkarahisar’da kaçak kazı yapan 4
kişi jandarma tarafından suçüstü yapıldı.

Olay, Emirdağ ilçesine bağlı Gömü beldesi yakınlarında meydana
geldi. Edinilen bilgilere göre, bölgede devriye gezen jandarma ekip-
leri 4 kişilik bir grubun kazı yaptığı fark etti. Ardından ekipler
şüphelilerin çalıştıkları yere giderek şüphelileri gözaltına aldı.
Yapılan kimlik sorgulamasında şahısların O.T.E., A.D., M.Ş. ve A.Ö.,
isimli kişiler olduğu belirlendi. Olay yerinde ekipler ayrıca 2 kürek ve
kazma ele geçirdi. Şüphelilerin jandarmadaki işlemlerinin devam
ettiği bildirildi. >>İHA
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İİççmmee  ssiiggaarraayyıı  ssaağğIIııkkttaa  ssııhhhhaattttee  kkaall,,  
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Sigara hem 
öIdürür hem 
süründürür

Ahmet YEŞİLAY

“Sahte botoks ölüme neden olabilir”
Basit bir estetik işlemi gibi gözüken botoks uygulamasının sahtesinin kişinin ölümüne yol 

açabileceğini belirten Plastik, Rekonstrüktif ve Estetik Cerrahi Uzmanı Prof. Dr. Yakup Çil, 
“En büyük tehlike, sahte ilaçlara karşı meydana gelebilecek alerjik reaksiyonlardır” dedi.

Botoks ve dolgunun dünyada en çok yapılan
estetik işlemler arasında yer aldığını
belirten Plastik, Rekonstrüktif ve Estetik

Cerrahi Uzmanı Prof. Dr. Yakup Çil, talep artışı-
na paralel olarak son dönemde görülme sıklığı
artan sahte botoks ve dolgu uygulamaları
hakkında uyarılarda bulundu.

“Soğuk taşıma olmazsa etkisiz olur”
Hastanelerde yatmadan yapılabilmesinin botoks
ve dolgu işlemlerinin daha da fazla popüler
olmasına neden olduğuna işaret eden Prof. Dr.
Yakup Çil, “Botoks ve dolgu işlemleri sonrası
kişilerin işlerine hemen dönebilmesi de bu işlem-
lere olan ilgiyi artırmaktadır. Botoks kasların
geçici olarak felç edilmesini sağlayan bir ilaçtır.
Laboratuvar ortamında üretilen bu ilaç soğuk
zincir adı verilen, soğuk ortamlarda taşınarak
ilacın yapılacağı sağlık kuruluşlarına ulaştırıl-
maktadır Eğer soğuk taşıma ortamları sağlan-
madan taşınırsa, botoks etkisiz hale gelebilmek-
tedir” diye konuştu.

“Birim fiyatı yüksek olduğundan 
sahtesi üretilebiliyor”

Yıllar içerisinde yüz bölgesinde meydana gelen
kırışıklıklar için yaygın olarak kullanılan botok-
sun aşırı el ve koltuk altı terlemesi gibi çok
değişik amaçlar için de kullanılabildiğini belirten
Prof. Dr. Çil, botoks yaptırırken dikkat edilmesi
gerekenleri şöyle sıraladı:
“Botoks, uygun sağlık kuruluşlarında yapılması
gereken bir işlemdir. Tüm ilaçlar gibi bu konuda
eğitimli sağlık çalışanları tarafından uygulan-
ması gereken bir ilaçtır. Üretimi yüksek teknoloji
gerektiren bu ilacın birim fiyatı yüksektir. Birim
fiyatının yüksekliği nedeniyle ilacın sahtesi
üretilerek satılabilmektedir. Ayrıca soğuk zincir-
le taşınması gereken ilaç, hiçbir kurala uyul-
madan taşınarak satılabilmektedir. Sahte ilaçların
ilgili kurumlarca denetim ve kontrolü de yapıla-
mamaktadır.”

“Hayatı tehdit edebilir”
Prof. Dr. Çil, sahte botoksun yol açtığı tehlikeleri
ise şöyle anlattı: “Öncelikle üretim ve taşınma

kurallarına uyulmadan üretilen bir ilacın yapılan
kişide sağlanması istenen etkiyi ortaya çıkarması
mümkün olamamaktadır. En büyük tehlike ise
sahte ilaçlara karşı meydana gelebilecek alerjik
reaksiyonlardır. Bu reaksiyonlar cilt kızarıklığın-
dan, hayatı tehdit eden ve anafilaksi adı verilen
çok ciddi alerjik reaksiyonlara kadar geniş bir
yelpazeyi kapsamaktadır. Anafilaksi vücudun
ilaca karşı verdiği ileri derece alerjik reaksiyon-
dur ve zamanında tedavi edilemediği takdirde
kişinin hayatını kaybetmesine neden olabilmek-
tedir. Bu nedenle basit bir işlem gibi gözüken
uygulamanın kişinin ölümüne kadar yol açabile-
cek sağlık sorunları oluşturabileceğini akılda
bulundurmak gerekir.”

“Ruhsatsız ve denetlenmeyen
merkezlerden uzak durulmalı”

Ucuza yapılıyor diye yeterli bilgi ve deneyimi
olmayan yerlerde botoks işlemi yaptırılmaması
gerektiğinin altını çizen Prof. Dr. Yakup Çil, “Bu
konuda yetişmiş eğitimli sağlık çalışanlarını ter-
cih etmeliyiz. İlgili kurumlar tarafından

denetlenme imkânı olmayan, bu konularda
hiçbir ruhsatı bulunmayan yerleri tercih
etmemeliyiz. Basit gibi görünen bir işlemin hay-
atımıza mal olacağını hiçbir zaman unutma-
malıyız. Uygun olmayan yerlerde içinde ne
olduğunu bilemeyeceğimiz ilaçları kendimize
yaptırmamalıyız. İlgili kurumlar tarafından
ülkemizde kullanılmasının izninin alınmadığı ve
denetlenmesinin olamayacağı sahte bir ilacın
hayatımıza mal olabileceğini unutmamalıyız”
ifadelerini kullandı.
“Güzelleşmek isterken sağlınızı kaybetmeyin”
Dolgu materyallerinin zaman içerisinde
cildimizde eksilmiş olan yapı taşlarını yerine
koymak için üretilen ilaçlar olduğunu ifade eden
Prof. Dr. Çil, “Çok yüksek teknoloji gerektiren bu
materyallerde fiyat aralığı çok geniştir. Çok geniş
bir dolgu ticari şekli piyasada mevcuttur. Her
dolgu her vücut bölgesine uygun değildir.
Örneğin dudak bölgesine uygulanan dolgu
materyali ile elmacık kemiğimizi belirgin-
leştirmek için kullanılan ürün farklıdır. Dolgu

materyalini uygulayan kişi bu farklılığı göz
önünde bulundurarak dolgu işlemini gerçek-
leştirmelidir. Uygun olmayan materyalin dokuya
verilmesi güzelleşmek isterken daha da kötü bir
görünümün ortaya çıkmasına neden olabilir”
dedi.

“Sahte dolguda da ciddi alerjik
reaksiyonlar olabilir”

Dolgu materyallerinin normalde vücutta bulu-
nan yapı taşlarının benzerlerinin laboratuvar
ortamında üretilmesinden oluştuğunu vurgu-
layan Prof. Dr. Çil, “Bu materyaller eğer uygun
olmayan ortamda üretilmiş ve sahteyse etkisi
beklenilen gibi olmamaktadır. Botoks işleminde
anlatılan hafif alerjik reaksiyondan, kişinin hay-
atını kaybetmesine neden olabilecek çok ciddi
alerjik reaksiyonlara kadar oluşabilecek olumsuz
sonuçlar sahte dolgu ürünleriyle de meydana
gelebilir. Sonuç olarak, botoks ve dolgu çok
yaygın olarak yapılan ameliyat dışı estetik işlem-
ler olup, uygun merkezlerde, bu konuda eğitimli
kişiler tarafından yapılması gereken ilaçlardır”
diye konuştu>>İHA

Glütensiz beslenenler için vitamin deposu Karabuğday Karabuğday, son yıllarda
çokça tercih edilen bir besin
hâline geldi. Adında geçen
buğday nedeniyle bir tahıl
çeşidi sanılmaması 
gerektiğini belirten
Beslenme ve Diyetetik
Uzmanı Öğr. Gör. Zeynep
Şeyda Bilim, vitamin ve
mineral açısından oldukça
zengin olan karabuğdayın
özellikle gluten hassasiyeti
olanlar ve çölyak hastaları
tarafından tüketilmesini
önerdi.

Pseudo-tahıl olarak bilinen karabuğday,
glüten içermemesi ve yüksek besin
değerleri sebebiyle sağlıklı yaşama
önem verenler ve gluten hassasiyeti
olanlar tarafından büyük rağbet görüy-
or. Buğday, çavdar ve arpada bulunan
gluten proteinlerinin neden olduğu
çölyak hastalığı bulunan kişilerin
glütensiz diyet uygulaması gerektiğini
belirten Diyetetik Uzmanı Zeynep
Şeyda Bilim, karabuğdayın önemli bir
bitkisel protein kaynağı olduğunu vur-
gulayarak, birçok vitamin ve mineral
barındırmasının yanı sıra iyi bir lif kay-
nağı olduğunu da ifade etti.
“ÇÖLYAK HASTALIĞI KADINLARDA

DAHA SIK GÖRÜLÜYOR”
Son dönemde sıkça duyulan karabuğ-
day, hem sağlıklı yaşam ve beslenme
stilini tercih edenler hem de gluten intol-
eransı ve çölyak hastalığına sahip olan-

ların diyetlerinde tercih ettikleri bir besin
hâline geldi. Glutensiz diyetin çölyak
hastalığında uygulanan bir tedavi yön-
temi olduğunu ifade eden Beslenme ve
Diyetetik Uzmanı Öğr. Gör. Zeynep
Şeyda Bilim, “Glutenin diyetten çıkarıl-
ması bağırsak lezyonlarını ve klinik
belirtileri iyileştiriyor. Çölyak hastalığı, 2
yaşından sonra çocukluktan itibaren;
20’li yaşlar veya sonrasında herhangi
bir yaşta ortaya çıkabiliyor ve kadınlar-
da daha sık görülüyor. Gluten has-
sasiyeti ve çölyak hastalığına sahip
olanlar; buğday, çavdar ve arpa içeren
besinlerin yanı sıra gluten bulunan
diğer tüm besinlerden kaçınmalıdır. Bu
diyet, kolay gibi görünse de gerçekte
diyetin uygulanması hastalar için çoğu
zaman zorlayıcı oluyor. Ayrıca, gluten-
siz diyet yetersiz ve dengesiz beslenm-
eye yol açabiliyor. Bu nedenle diyete

karabuğdayın da içinde bulunduğu
pseudo-tahılları dâhil etmek gerekiyor”
şeklinde belirtti.

“KARABUĞDAY YÜKSEK 
LIF IÇERIĞINE SAHIP”

Karabuğday, yüksek besin değeri ile
tanındığı için glutensiz diyette çekici bir
seçenek olarak görülüyor. Mineraller ve
vitaminler açısından karabuğdayın zen-
gin olduğunu belirten Bilim,
“Karabuğday, yüksek lif içeriğine sahip.
Demir, kalsiyum ve çinko gibi çeşitli
minareller içeriyor. Genel olarak, pseu-
do-tahılların protein kalitesi tahıllardan
daha yüksek. Gluten bulunmadığı için
de çölyak hastalığının tedavisinde iyi
bir alternatif olduğunu söylememiz
gerekiyor. Piyasada bulunan glutensiz
ürünler işlenmiş glutensiz un veya
nişasta kullanılarak üretildiğinden B vit-
aminleri, magnezyum, demir, kalsiyum

ve lif bakımından yetersiz kalıyor.”
dedi.>>İHA
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MHP kongrelerine Dazkırı da başladı
Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar teşkilatının 14. Olağan ilçe kongreleri Dazkırı ve Kızılören ilçelerinde başladı. 

İlçe kongrelerinde CHP lideri
Kılıçdaroğlu’na yüklenen Milliyetçi
Hareket Partisi MYK Üyesi ve

Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak,
“Cumhurbaşkanlığı seçimleri sırasında Millet
İttifakının içinde dönen dolaplar seçim son-
rası ortaya çıkmıştır. Cumhurbaşkanı
seçilmek için Ümit Özdağ’a iki bakanlık bir
MİT müsteşarlık verdiniz. HDP'ye ne verdin,
PKK'ya ne teklif ettin. Seni niye desteklediler”
diye sordu. Milliyetçi Hareket Partisi, ilçe kon-
grelerinin ilki Dazkırı ilçesinde gerçekleşti.
Dazkırı 14. Olağan Kongresine Milliyetçi
Hareket Partisi MYK Üyesi ve Afyonkarahisar
Milletvekili Mehmet Taytak, İl Başkanı Ahmet
Kahveci, Başkan Vekili Doğan Şimşek, Başkan
Yardımcıları Ahmet Özköse, Recep Yaman ve
İl Sekreteri Beytullah Bostancı ile birlikte çok
sayıda partili katıldı. Saygı duruşu ve istiklal
marşının okunmasıyla başlayan kongre divan
heyetinin seçilmesiyle devam etti. Kongrenin
Divan Başkanlığını ise MHP MYK Üyesi ve
Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak
yaptı. Kongre de ilk olarak MHP Lideri Devlet
Bahçeli’nin kongrelere gönderdiği mesajı
okundu. Faaliyet ve mali raporunun okun-
masından sonra yapılan konuşmaların ardın-
dan seçime geçildi. Yapılan seçimde mevcut
İlçe Başkanı Mustafa Kılınç, oyların tamamını
alarak yeniden Dazkırı MHP İlçe Başkanı seçil-
di. 

KIZILÖREN’DE MEVCUT
BAŞKAN GÜVEN TAZELEDİ

Diğer bir kongre ise Kızılören ilçesinde gerçek-
leşti. Kongrenin Divan Başkanlığını MHP İl
Başkanı Ahmet Kahveci gerçekleştirdi. Saygı
duruşu ve istiklal marşının okunmasıyla
başlayan kongre de MHP Lideri Devlet
Bahçeli’nin kongrelere gönderdiği mesajı
okundu. Faaliyet ve mali raporunun okun-
masından sonra yapılan konuşmaların ardın-
dan seçime geçildi. Yapılan seçimde mevcut
İlçe Başkanı İbrahim Gürbüz, oyların
tamamını alarak yeniden Kızılören MHP İlçe
Başkanı seçildi.

TAYTAK, “NEREYE VERMİŞSEK 
HEPSİNİ TEKER TEKER ZİLLET

ANLAYIŞINDAN KURTARACAĞIZ”
Kongrelerde konuşan MHP MYK Üyesi ve
Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak,
ilçe kongrelerinin hayırlı olması temen-
nisinde bulundu. 2024 yılı Mart ayında
yapılacak olan yerel seçimlere hazır olduk-
larını söyleyen Milletvekili Taytak,
“Önümüzde mali seçimler var inşallah mali
seçimlerde Ankara'yı da, İstanbul’u da,
Adana’yı da, İzmir'i de alacağız. Nereye ver-
mişsek hepsini teker teker bu millet ittifakının
zillet anlayışından kurtaracağız. Genel seçim-
ler öncesine dönüp baktığımızda altılı masa
dediler dedik yedili masa. Altınız burada otu-
ruyorsunuz biriniz Fetö, Amerika 7'li masa.
Birinizde içinde saklı olan ve göstermediğiniz
HDP yani PKK var dedik. Yetmedi
İmamoğlu, yetmedi Mansur Yavaş'a getirdil-
er. Türkiye'de 7 tane Cumhurbaşkanı
Yardımcısı olacaktı. Geliyor gelmekte olan
dediler biz de meydanlarda gidiyor gitmekte
olan dedik. Allah'a şükür sizin helal oylarını-
zla onları gönderdik” dedi.

TAYTAK, “CHP KENDİ 
RAYINA OTURANA KADAR BU 

SANCI YAŞANACAK”
Taytak, “Cumhur ittifakı 323 milletvekilini
meclise gönderdi. Milliyetçi Hareket
Partisi'ni %5 geçmez diyenler %10'u aşarak
meclise gönderdi. 50 milletvekili ile gönder-
di ve bugün Milliyetçi Hareket Partisi
meclisin 3. büyük siyasi partisidir. Şükürler
olsun milletimiz o sahte hesaplara, o anket
firmalarına inanmadı. Özünden çıkan
kendinden çıkan Milliyetçi Hareket Partisini
yüceltti ve yükseltti. O gün tek başına ikti-
dar olacağım diye bas bas bağıran hanıme-
fendi'yi de bir kenara itti, oradaki 6 kişiyi de
bir kenara itti. Şimdi CHP'de akşama sabaha
kavga var. Ancak şunu biliyoruz ki bu yet-
mez darmadağın olacaklar. CHP kendi rayı-
na oturana kadar bu sancı yaşanacak”

TAYTAK, “HDP'YE NE VERDİN,
PKK'YA NE TEKLİF ETTİN. 

SENİ NİYE DESTEKLEDİLER
“Ayrıca cumhurbaşkanlığı seçimleri
sırasında Millet İttifakının içinde dönen
dolapları ve yapılanlar seçim sonrası
ortaya çıkmıştır” diyen Taytak, “Millet itti-
fakı bileşenlerinin nelerle pazarlık ettiğini
görüyoruz. CHP Lideri Kılıçdaroğlu,
Cumhurbaşkanı seçilmek için Ümit
Özdağ’a iki bakanlık bir MİT müsteşarlık
veriyor. Bu mutabakatta da kimsenin
haberi yok diyor. Peki biz bu tarafa
anladık şimdi soruyoruz? HDP'ye ne
verdin, PKK'ya ne teklif ettin. Seni niye
desteklediler. Sen Gelecek Partisi’ne 10,
diğerine 15, diğerine 10 toplamda 38 tane
milletvekili dağıttın. Kendi Atatürkçü
Düşünce Derneği Başkanını bile aday
etmedin. Muharrem'i İnce'ye dahi bir mil-
letvekili vermedin ama bunları yaptın niye
yaptın. Anlaşılıyor ki ben oraya oturayım
da arkam ne olursa olsun nasıl olursa
olsun diye düşünmüş Allah nasip etmedi.
Bir Kemal Kılıçdaroğlu'na bakın bir de
önce ülkem ve milletim sonra partim ve

ben diyen Bilge Lider Sayın Genel
Başkanımız Devlet Bahçeli Bey’e bakın”
dedi.

KAHVECİ, “YERELDE VE GENELDE
DAHA GÜÇLÜ BİR MHP İÇİN 

ADIMLAR ATACAĞIZ”
Kongrelerin açılışında konuşan MHP
Afyonkarahisar İl Başkanı Ahmet Kahveci,
kongrelerin ülke genelinde parti içi
demokrasinin bir yansıması olduğunu
belirtti. İlçe kongrelerinin önemine vurgu
yapan Kahveci, "Partimizin temel taşları
olan ilçe kongrelerimiz, demokrasinin en
temel unsurlarından birini yansıtıyor. Bu
kongreler, partimizin yerel yönetimlerdeki
vizyonunu belirleyecek, stratejilerini oluş-
turacak ve kadrolarımızı güçlendirme
açısından da kritik bir rol üstlenmektedir.
MHP olarak, milletimize en iyi hizmeti
sunabilmek için sürekli olarak kendimizi
yenilemeli ve güçlendirmeliyiz. İlçe kon-
grelerimiz de bu anlamda büyük bir önem
taşıyor. Değerli delegelerimizin katkılarıy-
la, yerelde ve genelde daha güçlü bir MHP
için adımlar atacağız." şeklinde konuştu.
>>HÜDAYİ ACAR

Mehmet
Taytak
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Emine Erdoğan, “Türkiye her daim sahada 
olacak, dünyanın vicdanı olmaya devam edecek”

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın eşi Emine Erdoğan, mazlum coğrafyalara umut olmaya elbirliğiyle
devam edeceklerini vurgulayarak, "Türkiye her daim sahada olacak, dünyanın vicdanı olmaya devam edecek" dedi.

Emine Erdoğan, 14. Büyükelçiler Konferansı
dolayısıyla Çankaya Köşkü'nde düzenle-
nen "Yüzyılın Anıları Geçmişten

Günümüze Kültürel Diplomasi" programında
kadın büyükelçiler ve büyükelçi eşleriyle bir
araya geldi. Emine Erdoğan, Büyükelçiler
Konferansı vesilesiyle bir araya gelmekten duy-
duğu memnuniyeti dile getirerek,
"Cumhuriyetimizin 100'üncü yılında bağımsızlık
savaşımızın kalbinde Türkiye Yüzyılı'nı inşa ede-
cek kadınlarımızla bir arada olmaktan
gururluyum" dedi. "Gönül coğrafyası" olarak
bilinen toprakların Türklerin tarih boyu kurduk-
ları bütün devletlerin ulaştığı fiziksel sınırların çok
daha ötesinde olduğuna işaret eden Emine
Erdoğan, ecdadın barış ve hoşgörü ikli-
minin varlığını sürdürdüğünü söyle-
di. Balkanlardan Yemen'e,
Kudüs'e, Hicaz'a, Afrika'ya
kadar çoğunluğu hayırsever
kadınların banisi olduğu
vakıfların hala yaşatıldığını
vurgulayan Emine Erdoğan,
"Milletimizin ismi, dünyanın
bütün mazlumlarının
gönül mabetlerinde, mer-
hamet, şefkat, cömertlikle
özdeşleşiyor" diye konuştu.
Büyükelçilerin de görev yer-
lerinde dokundukları hayatlarla
bütün dünyayı gönül coğrafyasına
kattıklarını belirten Emine Erdoğan,
şöyle devam etti: "Üretken kadınların el emek-
lerinin, adil bir pazarda satılabilmesi için Afrika
Evi gibi girişimlerimizle, mazlum coğrafyalara
umut olmaya elbirliğiyle devam edeceğiz.
Türkiye her daim sahada olacak, dünyanın vic-
danı olmaya devam edecek. Bununla beraber
bizim yegane sermayemiz hayırseverliğimiz
değil, dünyanın tek tipleşen kültürüne derman
olabilecek her öğesi birbirinden değerli ve köklü
bir medeniyet mirasına sahibiz."

"BIZE DÜŞEN, DÜNYANIN 
GIDEREK ÇORAKLAŞAN IKLIMINE

CAN SUYU VEREBILMEKTIR"
Çankaya Köşkü'nde açılan "Yüzyılın Anıları" ser-
gisinin milletin tarihine sahip çıkma hikayesini
gözler önüne serdiğini dile getiren Emine
Erdoğan, "İnsanlığa rol model olacak medeniyet
ve kültür kahramanlarıyla dolu geçmişimiz, en
büyük zenginliğimizdir. Mevlana'nın deyimiyle
kalpten gelen sözlerimiz tüm dünyada kulakları

aşıp kalplere ulaşıyor. Aynı şekilde Hacı Bektaş
Veli, Aşık Veysel, Pir Sultan Abdal, Yunus
Emre'nin mayalayacağı gönüllerle dünya barışı-
na bir adım daha yaklaşacağımıza inanıyorum.
Bize düşen, bu muhteşem miras vasıtasıyla
dünyanın giderek çoraklaşan iklimine can suyu
verebilmektir" ifadelerini kullandı. Türkiye'nin
vefası ve cömertliğinin önemine değinen Emine
Erdoğan, "Bu nedenle evrensel değerler yeniden
inşa edilirken, asırların mirasıyla dolu hazine
sandığımızı açmanın, insanlığa borcumuz
olduğunu düşünüyorum. Manevi dünyamız gibi
somut kültür mirasımız da insanlığın yeryüzün-
deki hikayesinin hakikat ekseninde yazılmasına

katkı sağlayacaktır” şeklinde konuştu.
Yürütülen arkeolojik kazıların

dünyadaki yankılarına işaret
eden Emine Erdoğan,

"Türkiye, keşfedildikçe sır-
rına sır katılan bir bölge
olarak, turistik anlamda
giderek daha büyük
değer kazanıyor. Elbette
bu hazinelerimizi de
kültürel diplomasi
havuzumuza elbirliği ile

katmamız gerekiyor"
dedi. Güzellikleri çoğalt-

mak kadar anlatabilmenin
de önemini dile getiren Emine

Erdoğan, bu amaçla Anadolu'nun
şifa dolu reçetelerini "Asırlık Tariflerle

Türk Mutfağı" kitabında derlediklerini anımsat-
tı. "Dünya Kahvaltı Günü" ve "Dünya Türk
Kahvesi Günü" aracılığıyla da Türk gastronomi
hazinesi hak ettiği düzeye kavuşturulacağına
olan inancını dile getiren Emine Erdoğan,
Türkiye'ye kazandırdıkları "Bohça" markasının
dünya pazarında hak ettiği düzeye getirmek için
büyükelçilerden desteklerini istedi.

"BM SIFIR ATIK YÜKSEK DÜZEYLI
ŞAHSIYETLER DANIŞMA KURULU'NUN

ILK YÜZ YÜZE TOPLANTISINI
İSTANBUL'DA GERÇEKLEŞTIRECEĞIZ"

Emine Erdoğan, milletçe el ele vererek hayat
tarzına dönüştürmeye çalıştıkları Sıfır Atık
Hareketi'nin de uluslararası boyutlara ulaştığını
vurgulayarak, "Başkanlığını üstlendiğim
'Birleşmiş Milletler, Sıfır Atık Yüksek Düzeyli
Şahsiyetler Danışma Kurulu'nun ilk yüz yüze
toplantısını İstanbul'da gerçekleştireceğiz. '31
Ekim Dünya Şehirler Günü' toplantısının da

dünyanın gözbebeği İstanbul'da yapılacağını
hatırlatmak isterim. Sizlerden beklentimiz,
deneyimlerimizi insanlık ailesi ile paylaşmak için
yürüttüğümüz faaliyetleri uluslararası kamuoyu-
na duyuracak adımlar atmanızdır" diye konuştu.
"29 Ekim etkinliklerinin kültürel, sanatsal ve
edebi hazinemizi sergileyecek, kutlu bir şölene
dönüşmesini hedefliyoruz" Türkiye'ye getirilen
ödüller, yayınlanan edebi eserler, sinema, dizi ve
spordaki başarılara değinen Emine Erdoğan,
şunları kaydetti: "Bu motivasyonla 29 Ekim
etkinliklerinin 100. yıl coşkumuza yaraşacak,
kültürel, sanatsal ve edebi hazinemizi sergileye-
cek, kutlu bir şölene dönüşmesini hedefliyoruz.
Bizler, çok dinli, çok kültürlü, çok uluslu, çok
hukuklu geçmişimizle, yaratılanı yaratandan
ötürü sevmeyi buyuran inancımızla eşsiz
birikimlere sahibiz. Bu minvalde insanlık İslam
düşmanlığıyla kışkırtılmaya çalışılırken, bizim
birlikte yaşama tecrübemize ne denli ihtiyacımız
olduğunu görüyoruz. Hayırseverlikle, iyiliklerle
kilidi kırılan gönül kapılarından, sanatımızla,
edebiyatımızla, danslarımızla folklorumuzla
sözümüz ve sazımızla geçme günüdür." Sanatçı
Ferhat Göçer'in de mini bir konser verdiği pro-
gramın ardından Emine Erdoğan, büyükelçilerin
eşleri ile anı fotoğrafı çektirdi.

"YÜZYILIN ANILARI" SERGISI
Emine Erdoğan, program kapsamında düzenle-
nen "Yüzyılın Anıları" adlı sergiyi gezerek,
Cumhuriyetin ilanından günümüze Türkiye'nin 100
yıllık kültürel diplomasisine ışık tutacak olaylar ve
bugüne ulaşan geleneksel sanatlar ve ürünlerine
ilişkin stantlarda bilgi aldı. Geleneksel el sanatlarından
olan ebru sanatına ilişkin standı da ziyaret eden Emine
Erdoğan, burada ebru yaptı. Sergide Emine Erdoğan'a
leblebi, geleneksel Türk lokumu ve kumda Türk
kahvesi de ikram edildi. Türkiye’nin Madrid
Büyükelçisi Nüket Küçükel Ezberci ise şu ifadeleri kul-
landı:“4 günlük maratonun esasında son günündeyiz,
çok anlamlı bir atmosferin içerisindeyiz. Bir yandan
Türk kadınını diplomasiyle temsil etmenin gururunu,
bir yandan da çok kadim bir kültürden gelen kadınlar
olarak böyle bir serginin, böyle bir kültürel mirasın
içinde kayıp oluyor olmak gerçekten 4 günlük yorgun-
luğa değdi. Burası muhteşem olmuş. “>>İHA
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Jandarmadan ‘Huzurlu Sokaklar’ denetimi

Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı ekip-
leri tarafından kent genelinde denetim yapıldı.
Sokaklarda yapılan denetimde ayrıca uyuştu-
rucu madde ticareti ve kullanımının yaygın
olduğu değerlendirilen ve suç odağı haline
gelen metruk binalar, yapımı devam
eden/tamamlanmayan inşaatlar, köprü alt-
larının bulunduğu bölgeler, elektronik oyun
salonları, internet kafeler, kahvehane, çay
bahçesi, lokanta, restoran, pastane, park, bahçe,
ana kavşak, meydan gibi alanlarda kontrol
edildi. Denetimde toplamda 3 bin 405 kişinin
Genel Bilgi Taraması (GBT) üzerinden kimlik
sorgulamaları yapıldı. Denetimde çeşitli suçlar-
dan aranan 6 kişi ile birlikte asker yoklaması

kaçağı olduğu belirlenen 7 kişi gözaltına
alınırken, 2 araç trafikten men edildi ve 7 araç
sürücüsüne çeşitli ihlallerden dolayı trafik para
cezası kesildi. >>İHA

Afyonkarahisar’da jandarma tarafından 239 personelin katılımı
ile kent genelinde ‘Huzurlu Sokaklar’ denetimi gerçekleştirildi.

Denetimde aranması olan 13 kişi yakalandı.

Şuhut’ta yaz şenliği etkinliği düzenlendi
Şuhut Millet Bahçesi'nde Yaz Spor Okullarının ve Gençlik

Merkezlerinin tanıtımının yapıldığı Yaz Şenliği etkinliği düzenledi. 

Şenlikte bir araya gelen
gençler futbol, voleybol,
basketbol, tenis oynadı.

Etkinlikte kurslara katılan genç-
lerin ve ailelerinin kaynaşması
amaçlandı. Ardından gençler
Şuhut Millet Bahçesi’ni gezdi.
Yaz Şenliği etkinliğinde söz alan
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor
İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu: “Şuhut’ta ve diğer
tüm ilçelerimizde gençliğe ve
spora verdiğimiz değer giderek
artacak. Gençler sporun bir-
leştirici gücünden faydalanıp
sosyal alanlarını da arttırıyor.
Müdürlük olarak gençlerin

fiziksel ve zihinsel olarak gelişi-
mini arttırmayı sağlayan spor ve

diğer eğitim kurslarını vermeye
devam edeceğiz. Ben etkinlikte
emeği geçen Şuhut İlçe
Kaymakamımız Harun reşit
Han ve Şuhut Belediyemize tüm
kalbi duygularımla teşekkür ediyo-
rum.” İfadelerini kullandı.
Etkinlikte; Afyonkarahisar Gençlik
ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu Kaymakam Harun
Reşit Han, Spor Hizmetleri
Müdürü Yılmaz Erşen, Gençlik
Hizmetleri Müdürü Ahmet Ertürk,
Belediye Başkan Yardımcısı
Abdullah Zeybek ve İlçe Müdürü
Ahmet Baştürk de hazır bulundu.
>>İBRAHİM ARTIÇ
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Çelik “Şampiyonluk kadrosunu kurduk”
Bu sezon yeni bir oluşuma girerek lige şampiyonluk parolasıyla başlamak isteyen Hes İlaç Afyonspor, transfer çalışmaları

devam ediyor. Hes İlaç Afyonspor Kulüp Başkanı Erkan Çelik, şampiyonluk kadrosu kurduklarını dile getirdi.

TFF 2. Lig Beyaz Grup'ta mücadele edecek olan
Hes İlaç Afyonspor’un yeni sezon için kadro-
suna kattığı 3 oyuncu ile geçtiğimiz hafta takıma

katılan ancak tören düzenlenmeyen Ergin Keleş için
basın mensuplarının katılımı ile imza töreni düzenlen-
di. 
“4 OYUNCUDAN 3’ÜNÜ KADROMUZA KATTIK”

Amed Sportif Faaliyetler ’den Mehmet Alaeddinoğlu,
İskenderunspor’dan Süheyl Çetin ve Pendikspor’dan
Muhammet Enes Erdem’i kadrosuna katarak hede-
flerin büyük olduğunun net anlaşılması gerektiğini
ifade eden Başkan Erkan Çelik, “4 oyuncuyu daha
kadromuza katacağımızı ifade etmiştik. Bugün daha
önce anlaşıp kadromuza kattığımız Ergin Keleş ile 3
yeni transferimiz için imza töreni düzenledik.
Kadromuza kattığımız oyuncularımız ile aramıza
katılacak olan bir oyuncumuz daha var kulübü ile
bonservisi konusunda görüşmeler sürüyor. Anlaşma
sağlanması durumunda kadromuza katarak inşallah
yolculuğumuzun sonu şampiyonluk olacak.” dedi.
“KADROMUZA 19 FUTBOLCU TRANSFER ETTİK”
Kulüp yönetici olarak göreve geldiğimiz günden
itibaren fedakarca elimizden gelen tüm imkanları
ortaya koyarken Afyonkarahisar halkından maddi ve
manevi anlamda desteklerini esirgememelerini istiy-

oruz. Yeni sezon kadromuzu oluştururken 19 oyuncu
transferi yaptık. Kadromuzu da büyük ölçüde tamam-
ladık. Bir oyuncumuz daha var Almanya’dan
görüşmelerimiz sonucunda kendisiyle anlaştık.
Kulübü ile bonservisi konusunda görüşüyor. Bu
konuyu da çözdüğümüzde inşallah onu da aramıza
katarak transferi tamamlamış olacağız” diye konuştu.
“SPONSOR VE REKLAM DESTEĞİ BEKLİYORUZ”
Kulübün yeni sezon öncesinde anlaştığı bir sponsor
firma dahi bulunmadığına dikkat çekerek iş insan-
larından da destek beklediklerini ifade eden Başkan
Çelik, “Yeni sezon için yaptığımız bazı görüşmeler
olmasına karşılık Afyonkarahisarlı firmalardan
kulübümüze gerek sponsorluk gerekse stadyum
reklamı anlamında bir destek alamadık. Bu sezon
şampiyonluğa ulaşmayı hedeflerken şehrin de
desteğini bekliyoruz” dedi.

“PARA EŞİTTİR BAŞARI DEĞİL 
BUNUN BİLİNCİNDEYİZ”

Basın mensuplarından gelen ‘Mevcut kadronun
şampiyonluk için yeterli olmadığı yönünde yapılan
eleştirilere yanıt verecek misiniz?’ sorusuna da cevap
veren Başkan Erkan Çelik, “Yaptığımız transferleri
eleştirenler elbette olabilir ancak şu bilinmeli ki para =
başarı değildir biz bunun bilincindeyiz. Yaptığımız

transferler de son derece iyi transferler. İnşallah sezon
bittiğinde şehre şampiyonluğu getirerek kanıtlamış
olacağız” ifadelerini kullandı. 

"BENİM LİG BAŞLAMADAN
HERHANGİ BİR GOL HEDEFİM OLMUYOR"

Afyonspor'un tecrübeli oyuncu Ergin Keleş, takıma
kaptan oldu. Takım kaptanlığında takıma da ağabey-
lik yapacak olan Ergin Keleş ise “Buraya geldiğim için
ve bu ekibin içerisinde olduğum için gerçekten çok
mutluyum. Yeni kurulan takımlarda bu işler hiç kolay
olmuyor. Bir anda bir araya gelen bir ekibin birlikte
hareket etmesi gerçekten hiç kolay değil. Ben dahil bir
çok yeni oyuncu var takıma katılan şunu çok net
söyleyebilirim oyuncu grubunda genç oyuncu ağırlık-
lı bir kadromuz var ve bu çocukların gördüğüm
kadarıyla hepsi sahip oldukları ne varsa vermeye çok
hevesliler. Bunu çok değerli buluyorum. Burada da
yönetimimizi çok tebrik ediyorum. Oyuncuları tercih
ederken oyuncuların karakteri ve kişiliği çok önemli
sizlerde çok yakinen bilirsiniz bazen insan da vardır
ama vermez. Burada öyle bir şey olacağını zannetmiy-
orum. Gördüğüm kadarıyla takımdaki her oyuncu
sahip olduğu ne varsa ortaya koyma gayretinde ola-
caktır. Herkes şampiyonluk istiyor. Bizler ilk aşamada
maç kazanmaya bakacağız. Kazanabildiğimiz kadar
maç kazanacağız.  Benim lig başlamadan herhangi bir
gol hedefim olmuyor. Chelsea eski Teknik Direktörü
Tomas Tuchel’in, Timo Verner için gol atmayla alakalı
‘gol atmak güzel bir kızla randevuya çıkmak gibidir.

Çok fazla istediğin zaman seni reddedebilir. O yüzden
çok fazla düşünmemek lazım’ diye bende böyle
düşünüyorum” diye konuştu. 

"YENİ BİR OLUŞUMA 
KATILDIĞIMIZIN FARKINDAYIZ"

Afyonspor'un yeni transferi Süheyl Çetin, takımdaki
eni oluşumun farkında olduklarını ifade ederek,
“Burada gerçekten çok güzel bir şehir takımı var,
bende buradan olmaktan dolayı oldukça mutluyum.
Bu sene yeni bir oluşuma katıldığımızın farkındayız,
bizlerde Afyonspor’u en iyi yerlere getirebilmek için en
iyi şekilde mücadelemizi vereceğiz” dedi. 

"AFYON’A YARARLI OLMAK 
İÇİN ELİMİZDEN GELENİ YAPACAĞIZ"

Afyonspor'un Amed Sportif Faaliyetler'den kadrosuna
kattığı Mehmet Alaaddinoğlu, “Takımımız genç ve
istekli bir takım, yeni bir oluşum var burada ve bizler de
bu oluşumun içerisinde olduğumuz için mutluyuz.
İnşallah Afyon’a yararlı olmak için elimizden geleni
yapacağız." ifadelerini kullandı. 

"ŞAMPİYONLUK YOLUNDA 
İLERLEYECEĞİMİZİ DÜŞÜNÜYORUM"

Afyonspor'un Pendik'ten transfer ettiği Muhammed
Enes Erdem, “Öncelikle burada olduğum için çok muy-
luyum. Afyonspor çok büyük bir camia Afyonspor için
elimden gelenin en iyisini yapacağıma emin ola-
bilirsiniz. Şampiyonluk yolunda en iyi şekilde ilerleye-
ceğimizi düşünüyorum." şeklinde konuştu.
>>HÜDAYİ ACAR

Muhammed Enes Erdem Ergin Keleş Mehmet Alaaddinoğlu Süheyl Çetin


